
Referat fra bestyrelsesmøde Faaborg Sejlklub d. 11.12.23   

Mødeleder: Erik 

Deltagere Erik, Søren, Marianne, Janne, Carsten & Sune 

Fraværende: Theresa 

1. Valg af referent samt beslutning om mødets sluttidspunkt. 

Sune blev valgt som referent, mødet tilstræbes at slutte kl 21.00. 

2. Godkendelse af dagsorden og bilag og evt. ønskede tilføjelser til dagsordenen 

Dagsorden godkendt 

3. Orientering fra Formanden 

Der har været en henvendelse fra Outdoor Sydfyn omkring leje af vores flydebro under DM i is-

svømning. Søren kontakter Outdoor sydfyn for at hører nærmere herom. 

Sune og Marianne deltager i Dansk Sejlunions regionsmøde i januar. 

4. Opfølgning på økonomi herunder særlige administrative dispositioner siden sidste 

bestyrelsesmøde 

Debitorliste gennemgået, medlemmer med restance bliver kontaktet. 

5. Behandling af beslutnings- og diskussionspunkter på dagsordenen herunder punkter fra årshjulet 

a. Opsamling fra Strategidagen. Strategidagen blev evalueret og alle var godt tilfreds med indholdet 

af dagen. Følgende punkter, bliver bestyrelsens fokus punkter det kommende år: 

- Flere aktiviteter 

- Flere medlemmer 

- Styr på økonomien 

- Arbejde med anerkendelse og synlighed 

- Huske bæredygtighed og sikkerhed  

c. Nyhedsbrev december 

Indhold til nyhedsbrev blev gennemgået, sendes ud inden jul på mail samt lægges på Facebook og 

hjemmeside. 

e. Årshjulet for denne måned:  

December   

 Årlig gennemgang af klubbens forsikringer 
(der er nedsat en arbejdsgruppe der gemmen går klubbens 
forsikringer hen over vinteren.) 

Næstformand 

 Årlig gennemgang af klubbens sikkerheds forskrifter 
(sikkerheds forskrifter gennemgås inden næste møde) 

Ungdoms 
formand/Sejlerskole 
ansvarlig 

 
6. Orientering fra klubbens udvalg 

a. Hjemmeside og sejlerskole v. Sune 

Der er indkøbt nyt lærred til projektor i klubhuset. 

b. Hus, bro og plads v. Erik  

-Oplysning til dem der har både på land ved klubben: Det præciseres at 220v el i både på land 
ikke må bruges til opvarmning af båden og kun må være tilsluttet mens man er tilstede. 
- Stiger låses fast til stativer eller tages med hjem. 



- HBP-udvalget er opdateres og medlemmerne samt hvad de har ansvar for fremgår af 
hjemmesiden og opslag i klubben. 
c. Kapsejlads v. Søren 

Det gamle dommerskur på Munkholm der blev ødelagt af højvandet, er fjernet og der er et nyt 

skur på vej.  

d. Aktivitetsudvalg v. Theresa.  

Intet nyt 

e. Ungdomsudvalg v. Marianne 

Der er godt gang i vinter træningen. 

Ungdomsafdelingen ønsker sig 2 nye fjernsyn, et til klublokalet og et undervisningslokalet i 

jolleskuret. 

Der er indkøbt en Soundbox der skal bruges i ungdomstræningen.  

f. 60+ v. Carsten 

60+ holdet har været på virksomhedsbesøg hos Winner.  

 

7. Eventuelt 

   

8. Godkendelse af referat 

Referat er godkendt 

 
 
 
 


